
 

Zápis č. 5/2008 (29) 
z řádného zasedání Akademického senátu Fakulty aplikované informatiky 

konaného dne 21. 4. 2008 
 

Přítomni: Ing. B. Chramcov, Ph.D., RNDr. M. Fialka, CSc., doc. RNDr. L. Novák, CSc., 
Ing. M. Navrátil, Ph.D., Ing. P. Navrátil, Ph.D., Doc. Ing. M. Sysel Ph.D., Ing. E. 
Kvasnicová, Bc. M. Borovian, Bc. V. Gerlich, T. Javořík (celkem 10 členů AS ) 

Hosté:  prof. Vašek, E. Navrátilová, Doc. Adámek, Dr. Sysala  

 

Program: 
1. Kontrola zápisu a úkolů.  

2. Informace děkana, proděkanů a tajemníka.  

3. Projednání návrhu Rozdělení finančních prostředků FAI v roce 2008. 

4. Projednání Výroční zprávy o činnosti FAI za rok 2007. 

5. Projednání návrhu na akreditaci čtyřletého DSP Inženýrská informatika. 

6. Různé.  

Jednání zahájil a vedl předseda AS FAI Dr. Bronislav Chramcov. Dr. Chramcov přivítal hosty. 
K 1.4.2008 dala výpověď paní tajemnice Mgr. Večeřová. Na její místo dočasně nastoupila 
pověřená tajemnice paní Eva Navrátilová, kterou Dr. Chramcov představil členům AS FAI.  
 
 
ad 1) Kontrola zápisu a úkolů.  

Zápis bez připomínek. 

• Svícení na záchodech o víkendech – na problém byli upozorněni vrátní. Instalace autom. 
spínačů – investice – bude příp. zařazena do plánu investic v příštím období. 

• Parkování – parkovací kartičky kontroluje pan Dlabač. Problém je s kartičkami, které 
vystavuje rektorát. Zjišťuje se možnost instalace závory. Parkoviště pod U2 by mělo být 
opět využíváno zaměstnanci U2 a ne pro účely Úřadu práce. 

• Kouření před U5 – problém nebude řešen ve spolupráci s Městskou policií. 

• Dataprojektory – v důsledku přepětí došlo k poškození dataprojektorů na posluchárnách. 
Nyní jsou v servisu. Vzhledem k vysokým pořizovacím nákladům rektorát není nakloněn 
tomu, aby se zakoupily dataprojektory rezervní. Pokud dojde v budoucnu k problému 
s dataprojektorem, bude o tomto problému informovat správce budovy studijní oddělení, 
které neodkladně zajistí informovanost akademických pracovníků. 
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ad 2) Informace děkana, proděkanů a tajemníka.  

Dr. Sysala informoval o tom, že se chystají SZZ, dochází k několika změnám, nejzásadnější 
změnou je, že studenti budou odevzdávat spolu s BP/DP 3 CD (v každém výtisku BP/DP bude 
po jednom CD a jedno CD bude zvlášť v krabičce). 

 
ad 3) Projednání návrhu Rozdělení finančních prostředků FAI v roce 2008.  

Do dokumentu byly zapracovány drobné formální úpravy, které byly připomínkovány na 
minulém zasedání. Dále dochází k upřesnění tabulky 9 (Rozdělení prostředků na specifický 
výzkum) – tabulka bude doplněna o jednoho studenta, ale vzhledem k tomu, že studium 
dokončili jiní studenti, celková částka zůstává stejná. Byla opravena drobná chyba v příloze 9.  
 
Návrh usnesení AS FAI  29/1 
AS FAI schválil Rozdělení finančních prostředků FAI v roce 2008. 

Hlasování 

Pro:  10 
Proti:   0 
Zdržel se: 0 

Usnesení AS FAI 29/1 
AS FAI jednomyslně schválil Rozdělení finančních prostředků FAI v roce 2008. 

Přišel děkan FAI prof. Vašek. 
 
ad 4) Projednání Výroční zprávy o činnosti FAI za rok 2007. 

Výroční zpráva o činnosti FAI za rok 2007 je obsáhlá, z tohoto důvodu navrhl předseda AS FAI 
Dr. Chramcov zasedání Legislativní komise. Zasedání LK proběhne dne 28.4.2008 ve 13.00 hod. 
Doc. Adámek  seznámil členy AS FAI se strukturou dokumentu. Následovala diskuse týkající se 
obsahu zprávy. Dále bylo upozorněno na několik nesrovnalostí (správnost titulů akademických 
pracovníků, sjednocení zápisu titulů u absolventů). Doc. Sysel upozornil na absenci seznamu 
absolventů doktorského studijního programu. Seznam zajistí Oddělení tvůrčích činností. Dr. 
Navrátil měl připomínku k tomu, že v přehledu publikačních činností se opakuje určitý titul u 
autora i spoluautorů. Pan děkan odpověděl, že titul uvede autor a pokud jsou spoluautoři 
z jiných ústavů, uvedou jej také. 
 
ad 5) Projednání návrhu na akreditaci čtyřletého DSP Inženýrská informatika. 

Děkan předkládá AS FAI návrh na akreditaci čtyřletého DSP Inženýrská informatika, ke 
kterému se AS FAI v souladu se zákonem vyjadřuje. Dosavadní DSP jsou akreditovány na 3 
roky. 4letý DSP bude rozdělen na dvě větve, na obor AŘI a obor IT. Tento DSP bude mít 
stejnou strukturu jako 2 dosavadní DSP CHPI a IT. Oborová rada CHPI zůstane stejná pro 
nový DSP IT. Stávající studenti 3letého DSP nemohou přejít na 4-leté studium. Dr. Sysel měl 
dotaz, zda se počítá se sankcemi pro studenty, kteří nebudou plnit své studijní povinnosti. 
Děkan FAI prof. Vašek odpověděl, že se připravuje kreditní systém, dle kterého se bude hodnotit 
studium jednotlivých studentů. Tento kreditní systém bude zakomponován do Studijního 
zkušebního řádu FAI a budou zde definovány také sankce pro studenty, kteří nebudou plnit své 
studijní povinnosti. 
 
Návrh usnesení AS FAI  29/2 
AS FAI se vyjádřil souhlasně k návrhu na akreditaci čtyřletého DSP Inženýrská informatika. 
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Hlasování 

Pro:  10 
Proti:   0 
Zdržel se: 0 

Usnesení AS FAI 29/2 
AS FAI se vyjádřil souhlasně k návrhu na akreditaci čtyřletého DSP Inženýrská informatika. 

 

ad 2) Informace děkana, proděkanů a tajemníka.  

Děkan informoval, že FAI pořádá ve dnech 13. - 15. 5. 2008 FELAPO – setkání fakult 
elektrotechnických a podobných. Setkání proběhne na úrovni děkanů, proděkanů, předsedů 
senátů a tajemníků fakult z celé České a Slovenské republiky. Děkan FAI prof. Vašek spolu 
s předsedou AS FAI Dr. Chramcovem vyzval senátory, aby zaslali své náměty do diskuse k 
jakékoliv problematice FAI na emailovou adresu dr. Chramcova.  
Dále děkan informoval o tom, že dne 24. 4. 2008 proběhne na naší fakultě celostátní kolo soutěže 
STOČ (Studentská tvůrčí a odborná činnost) a vyzval členy AS FAI z řad studentů, aby pozvali 
studenty k účasti. 
 
ad 6) Různé  

• Učebna D303 – při otvírání okna na ventilaci se okno otevře celé a zůstane viset na 
jednom pantu. Problém je zapsán v sešitu oprav na vrátnici a je nutné zajistit opravu. 
Také zde vypadává klika. 

• Ve sprchách u tělocvičny je rozbitá zástěna sprchovacího boxu.  

• Členové AS FAI navrhují změnit vedení knihy oprav na vrátnici. (např. web. stránky, na 
které by mohl každý nahlásit opravu apod.). 

 
 
Předběžný termín příštího zasedání AS FAI je stanoven na pondělí 5.5.2008 ve 13.30 hod. 
v zasedací místnosti 51/203. 
 

 
Ve Zlíně dne 28.4.2008 
Zapsala: Monika Krištofová, DiS. 
Verifikoval: Ing. Bc. Bronislav Chramcov, Ph.D. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
        Ing. Bc. Bronislav Chramcov, Ph.D. 
              předseda AS FAI 


